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Formålsparagraf:
1.  Foreningens navn er Hinne-

rup og Omegns Gymnastik-
forening (HOG indreg.).

2.  Foreningens formål 
er gennem frivilligt arbejde 
at fremme idræt for alle i det 
lokale samfund og at skabe 
plads for enhver, der vil 
dyrke idræt i et kammeratligt, 
personligt udviklende socialt 
samvær på et plan, 
der tilgodeser både konkur-
rence og bredde.

Artikler til bladet mailes til: 
blad@hog-hinnerup.dk

               DEADLINE TIL NÆSTE NUMMER 
                                      1. MAj 2008

www.HOG-HINNERUP.Dk

kLUBHUS OG kONTOR v/ Rønbækhallen, Ådalsvej 94 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 55 30
Kontorass.: Jytte Sørensen, (kontortid mandag kl. 17.30-19). . . . . . 86 98 63 31
 v/ H-H Hallen, Svinget 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 15 95

FORRETNINGSUDVALG
Formand: Søren Eriksen, Rønvangen 155. . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 78 41
Næstformand: Villy Nordkjær, Rønvangen 60 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 17 54
Kasserer: Per Bach Sørensen, Hejrevej 2 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 66 91
Sekretær og it: Erik Nørskov, Bogfinkevej 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 19 06
Klubhusansvarlig: Peter Linnet, Solsortevej 16 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 13 99

BADMINTON
Formand: Allan Glargaard, Storegade 29 . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 25 15
Kasserer: Kai Sørensen, Rønvangen 24 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 63 31
Turnering: Mette Stendrup Stenbroen, Højgårdshaven 19 . . . . . . . 86 18 14 63
Ungdomsudvalg: Martin Nymark, Lærkevej 21 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 82 97
Seniorudvalg: Lars Thiele, Finsensgade 69, st., 8200 Århus N . . . . . . 28 89 26 58
Stævner eksternt: Lars Thiele, Finsensgade 69, st., 8200 Århus N . . . . . . 28 89 26 58
Stævner internt: Jesper Stendrup Stenbroen, Højgårdshaven 19. . . . . . . 86 18 14 63
Udvalgsmedlem: Lars Nysten, Kløvervej 28b . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 57 12
 Lene Hauge, Vagtelvej 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 12 06
 Inge Kellberg Thomsen, Læsøvej 3b . . . . . . . . . . . . . . 86 91 19 39
 Michael Møller Dahl, Søndermarken 35 . . . . . . . . . . . 28 90 60 76
 Niels Petersen, Tranevej 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 87 64 05 00 

FODBOLD
Formand Magnus Nielsen, Møllevangen 10 . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 75 52
Næstformand Michael H. Jacobsen, Kildevangen 51 . . . . . . . . . . . . 86 91 00 25
Kasserer Lone Rasmussen, Haarvej 28 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 10 40
Sekretær Anne-Birgitte Vogelsang, Storkevej 40 . . . . . . . . . . . . . 28 12 38 43
Udvalgsmedlem Thorkild Kvisgaard, Bogfinkevej 32. . . . . . . . . . . . . . . 86 91 28 38
Ungdomsformand Peter Rasmussen, Haarvej 28 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 61 38 48 93
Ungdomsudvalget Gitte Eriksen, Mågevej 5 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 71 34
 Harald Marsi, Tranevej 23. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 18 25
 Ivan Kjeldsen, Birkevænget 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 53 80
 Dorthe Nørskov, Bogfinkevej 6 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 13 11
Seniorformand Jan Andersen, Rønvangen 41. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 85 86
Seniorudvalget Dennis Hyldgaard, Bakken 38, 1.. . . . . . . . . . . . . . . . 40 28 62 58
 Jesper Lysholm, Hyldehaven 78, 8520 Lystrup . . . . . . . 86 74 09 90
 Kasper Andersen, Vesterbrogade 4b, 8000 Århus C. . . 51 21 04 64
 Henrik Jeppesen, Hovvej 1. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 87 61 08 50
 Rasmus Saugmann, Vestergade 18 . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 25 05
 Thomas Kaalund, Søgade 10b, 8000 Århus C. . . . . . . 31 32 08 88

HÅNDBOLD
Formand: Kim Vester, Vibevej 2. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 69 85
Kasserer: Marianne Christensen, Tranevej 28. . . . . . . . . . . . . . . 86 98 84 33
Børne- og Yvonn Nielsen, Blåmejsevej 5. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 14 63
ungdomsudvalg:  Bente Walsted, Møllevangen 23. . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 69 08
Seniorudvalg: Karin Mogensen, Spovevej 14 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 23 23
Kontaktperson: Kirsten Laursen, Tybjergvej 1 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 81 30
Materialeudvalg: Bjarne Nielsen, Blåmejsevej 5 . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 14 63
Medlemsregistrering: Margit Kjær, Bogfinkevej 33 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 12 95

SVØMNING
Formand: Maybritt Møller, Møllebakken 25 . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 13 62
Næstformand: Claus Bjerring, Islandsvej 21, Hadsten . . . . . . . . . . . . 86 91 55 55
Kasserer: Lone Glarbo, Birkhøjen 45, Hinnerup . . . . . . . . . . . . . 87 64 02 20
Sekretær: Lis Bjerring Beck, Nørregade 58. . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 28 84

TENNIS
Formand: Kim Meilstrup, Birkevænget 16. . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 84 54
Medlemmer og økonomi: Poul Tang, Overdrevet 22 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 22 38 28 68
It og kommunikation: Poul Tang, Overdrevet 22 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 22 38 28 68
Arrangementer og træning: Lone Møller, Overdrevet 25 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 68 10
Baner og praktiske forhold: Carsten Lauridsen, Engvej 28 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 61 81

SENIORIDRÆT
Kontaktperson: Leif Rasch, Flinthøjen 7 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 57 93

BLADUDVALG
Ansvarshavende: Merete Nordkjær, Rønvangen 60 . . . . . . . . . . . . . . . . 86 91 17 54
Annoncer: Magnus Nielsen, Møllevangen 10 . . . . . . . . . . . . . . . 86 98 75 52

TRYk Vitten Grafisk A/S. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 87 57 60 00

HOGs generalforsamling

Der var mødt ca. 40 medlemmer frem til 
HOGs generalforsamling den 27. februar 
2008. HOG har 1.674 medlemmer.
Per Vinsten ønskede ikke genvalg til for-
retningsudvalget. I stedet blev Peter Linnet 
valgt. 

Herefter består forretningsudvalget af
Søren Eriksen
Villy Nordkjær
Peter Linnet
Per Bach Sørensen og 
Erik Nørskov

Der var genvalg til samtlige afdelingsfor-
mænd. Som afdelingsformænd er valgt

Allan Glargaard, badminton
Magnus Nielsen, fodbold
Kim Vester, håndbold
Maybritt Møller, svømning
Kim Meilstrup, tennis.

Søren Eriksen.

HOG
-�beretning��008
2007 har på mange områder været et godt 
år for HOG. Men det har så sandelig også 
været udfordringens år. Det første år i 
Favrskov Kommune.
Et år hvor meget har været anderledes. 
Et år, hvor man kan føle, at nu skulle der 
gøres op med historien.
Selv det gode fra historien er ikke godt 
længere. Ja, det er den opfattelse man får 
en gang imellem.
Vi er samlet set 1.674 medlemmer pr. 31. 
december 2007.
HOG internt
Internt har HOG været præget af tilpas-
ningen til de nye rammebetingelser. Hel-
digvis havde vi forberedt os godt. Vi havde 
i tide haft fokus på de ændrede økonomi-

ske rammer, vi ville blive underlagt. Ind-
tægterne, dvs. kontingenterne, er løbende 
tilpasset den nye udfordring, og afdelin-
gerne har haft fokus på omkostningerne. 
Vi er økonomisk kommet godt igennem 
det første år, selv om harmonisering af 
aktivitetstilskuddet i Favrskov Kommune 
har kostet os ca. 200.000 kr. i tilskud.
Internt er HOG hele tiden i bevægelse. 
Nye gode ideer, tanker og initiativer op-
står. Det gør nye problemer og udfordrin-
ger desværre også. Men de er heldigvis til 
for at blive løst.
Fodboldafdelingen har også i 2007 taget 
en række initiativer med det formål at 
skaffe penge til ungdomsarbejdet og 
samtidig at profilere HOG i forhold til 
omverdenen. De mange sideaktiviteter har 
heldigvis ikke berørt de mange idrætsak-
tiviteter - med Hinnerup CUP i spidsen, 

Fortsættes side 4.

Kim Jensen, for-
mand i Thorsø/Tun-
gelund IF indledte 
generalforsamlingen 
med et spændende 
indlæg under over-
skriften ”Klubliv/Liv 
i klubben”.
Foto: Michael Hejlskov.
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som afdelingen også forestår.
Fodboldafdelingen har lynstartet 2008 ved 
at indgå en stor sponsoraftale for Hinne-
rup CUP.
Via Four Stars samarbejdet samt ved et nyt 
samarbejde med Grundfør prøver afdelin-
gen hele tiden at sikre børnene de rigtige 
tilbud.
Tennisafdelingen går fortsat imod strøm-
men. Den positive udvikling fra tidligere 
år er fortsat i 2007. Medlemstallet er 
samlet set fastholdt, men der er en fortsat 
voksende ungdomsaktivitet. Det er dejligt 
at se.
Badmintonafdelingen har desværre været 
noget klemt igen i år, selvom årsagen er en 
anden. Netop som afdelingen var kommet 
i en god gænge, så lyst på fremtiden, blev 
Allans datter ramt af en alvorlig ulykke, 
som betød, at han måtte fokusere ander-
ledes. Heldigvis kan Allan og afdelingen 
igen se fremover. Men det har betydet, at 
afdelingen mistede pusten og dermed en 
række medlemmer. 
Håndboldafdelingen har også været 
presset i 2007. Generelt er håndbold en 
af de aktiviteter, der mister medlemmer i 
Danmark. Mærkeligt, når vi nu gør det så 
relativt godt i både dame- og herrehånd-
bold på landsholdsholdsplan. Afdelingen 
har tilpasset sig forholdene bl.a. ved at 
samarbejde med SGF i Four Stars-regi, så 
vi sikrer vore unge aktive håndboldspillere 
et tilstrækkeligt attraktivt tilbud. Afde-
lingen er godt på vej, men det er en stor 
udfordring.
Svømmesamarbejdet med SGF kunne 
desværre ikke fortsætte. Afdelingen fandt, 
at samarbejdsformen aldrig er kommet til 
at fungere tilfredsstillende. Det betyder, at 
HOG nu forestår alle svømmeaktiviteter i 

Hinnerup. Udviklingen af svømmeaktivi-
teterne begrænses af konstruktionen mel-
lem Favrskov Kommune og Den Almene 
Forening Hinnerup Badet. Vi kæmper 
for flere timer i badet, så vi kan tilbyde 
svømning til endnu flere børn og unge, 
og således at vi kan udbygge aktiviteten. 
Afdelingen har flere forslag i skufferne.
Vision
På generalforsamlingen i 2007 omtalte 
jeg det visionsarbejde, vi havde igangsat 
i HOG. Et visionsarbejde, hvor samtlige 
afdelinger deltog. Formålet var bl.a. at 
fokusere på livet i HOG.
Vi havde valgt at arbejde videre med føl-
gende 3 temaer:

HOGs faciliteter 
HOGs aktiviteter
HOGs hjemmeside

Temaet HOGs faciliteter dækker bl.a. over, 
at vi ønsker

en multihal
bedre udnyttelse af hallerne
bedre faciliteter
et motionscenter
fleksibel haludnyttelse

Temaet HOGs aktiviteter dækker bl.a. over, at
det skal være lettere at starte en ny 
afdeling
HOG skal være en åben forening
vi skal have fokus på vækstområder 
vi skal udbygge vore aktiviteter

Temaet HOGs hjemmeside dækker bl.a. over
bedre udnyttelse af hjemmesiden 
(betaling, mailingliste, levende)
medlemsregistrering via selvbetjening 
på hjemmesiden
at træning og træningstider kan findes 
på hjemmesiden
at HOGs farver og spilledragter kan 
findes på hjemmesiden
at tilmelding til stævne kan ske via 
hjemmesiden

•
•
•

•
•
•
•
•

•

•
•
•

•

•

•

•

•

For samtlige temaer havde vi i FU og be-
styrelsen lavet en handlingsplan. Vi fulgte 
løbende op handlingsplanen.
Vi har ikke været arbejdsløse i 2007.
Visionsarbejdet har bl.a. resulteret i:
Faciliteterne
Ved direkte henvendelser til borgmesteren, 
Udvalg for Kultur, fritid og lokalsamfund 
og forvaltningen samt via aktiv brug af 
HOG Bladet lykkedes det os at fastholde 
fokus på en ny multihal i Hinnerup.  Vi 
har sammen med de øvrige idrætsfor-
eninger i Hinnerup sagt ja til, at man kan 
undersøge muligheden af, at en sådan hal 
oprettes som en selvejende institution. 
Aftalen indebærer, at udredningsarbejdet 
blev igangsat, så resultatet kunne indgå i 
budgetarbejdet for 2009 med henblik på, 
at en ny hal kunne stå færdig i 2010.
Det var dog ikke en del af aftalen, at ud-
redningsarbejdet samtidig skulle omfatte 
Hadsten, men sådan blev det. Nu må vi 
fastholde fokus på udfordringen i Hin-
nerup.
Favrskov Kommune har engageret DGI til 
at forestå udredningsarbejdet. I HOG un-
drer vi os over, at man ikke vil gøre brug af 
det materiale, som allerede er udarbejdet af 
et udvalg nedsat af Hinnerup Byråd. 
Vi ved fra Vejle, at DGI har overtaget 
driften af Vejle Kommunes haller. I HOG 
arbejder vi ud fra en forventning om, at en 
eventuel selvejende institution skal drives 
lokalt. Vi håber bestemt ikke, at der er 
indgået ”forhåndsaftaler” om driftsfor-
men.
I HOG har vi også fokus på en bedre 
udnyttelse af hallerne. Dels via online 
booking, så alle kan se, hvornår hallerne 
er ledige, så de kan benyttes af andre, som 
fx indendørs tennis og indendørs fodbold. 
Det er vigtigt, at vi internt i HOG har 
fokus på udnyttelsen af hallerne. Vi kan 

ikke holde til, at hallerne står tomme.
Aktiviteter
Hidtil har administrationsgebyret, dvs. 
vore fællesudgifter til drift af kontor, 
klublokaler, blad og cafeteria været på 
godt 200.000 kr. årligt. Samtidig ændrer 
rammebetingelserne for foreningslivet sig 
hele tiden. 
For at styrke samarbejdet i HOG, skabe 
liv i klubben, modvirke behovet for at 
børnene skal have flere træningsdragter, 
øge identiteten samt for at mindske admi-
nistrationsgebyret har vi lavet en strategisk 
satsning ved - efter udbud - at indgå en 
3-årig samarbejdsaftale med Sportmaster 
om et tøjsponsorat for hele foreningen. I 
de kommende år indkøber vi tøj af mærket 
Hummel.
Med dette initiativ indfører HOG én ny 
fælles klubdragt for samtlige medlem-
mer af HOG. Tøjsponsoratet skal også 
medvirke til at give foreningen en bedre 
og samlende identitet samt en stærkere til-
knytning til vore sponsorer. Tøjsponsoratet 
skal derfor følges op af 3-årige sponsor-
aftaler med virksomheder, forretninger 
mv. om reklame på HOGs nye klubdragt. 
Med udgangspunkt i et prospekt, vi har 
udarbejdet, arbejder vi p.t. på at få kontakt 
til en række sponsorer, som skal reklamere 
på træningsdragten.
Samlet set skal initiativerne bidrage til 
finansiering af HOGs fælleudgifter.
Aftalen med Sportmaster indebærer, under 
forudsætning af at vi kan finde de sponso-
rer, der er forudsat,

At administrationsgebyret sænkes 
med 100.000 kr. årligt, hvilket vil 
lette afdelingernes økonomi og gøre 
det lettere at starte nye aktiviteter i 
HOG.

•

Fortsættes side 7.

Fortsat fra side 3.
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At bestyrelsesmedlemmerne kan 
handle i Sportmaster med indtil 20% 
rabat på ikke nedsatte varer.
At HOGs medlemmer inviteres til 
klubaftener i Sportmaster, hvor de 
kan handle med rabat på indtil 20%. 
Bemærk venligst det første opslag om 
klubaftener i Sportmaster.

Aftalen er med til at skabe den økonomi-
ske ramme for HOG fremover.
Hjemmesiden
Vi er desværre ikke nået så langt, som vi 
ønskede det, i forhold til hjemmesiden. 
Det er en svær proces at drive. 
Vi skal have mere fokus på området frem-
over. Hjemmesiden vil få stadig større og 
større betydning for HOG.
Sponsoraftale
HOG har også indgået en aftale med 
Statoil om benzinkort. Aftalen indebæ-
rer, at samtlige medlemmer i HOG kan 
få et kontokort, hvor man får rabat på 
den købte benzin. Vel og mærke rabat på 
standerprisen. Altså rabat oven i rabatten. 
Aftalen kan også give et godt tilskud til 
HOG, så vi kan kun kraftig opfordre til, at 
I alle anskaffer en benzinkort hos Statoil.
Favrskov - fodboldbaner
Hvis I ikke har bemærket det, så har vi 
endnu ikke fået de nye fodboldbaner ved 
HH. Jorden er eksproprieret. Ja det mener 
vi altså i HOG og hos de rådgivere, vi 
har konsulteret. Det mener Byrådet ikke, 
for de har undladt at meddele Byrådets 
beslutning til lodsejeren. Gad vide hvad 
ombudsmanden vil sige til den sagsbe-
handling.
I HOG mener vi, at vi har en klokkeklar 
aftale med Byrådet i den tidligere Hin-
nerup Kommune om, at der skal anlægges 
nye baner ved HH. Byrådet har udarbejdet 

•

•

kommuneplan, lokalplan for området og 
afsat 2 mio. kr. i budgettet til formålet.
Nu er der noget, der tyder på, at Byrådet 
i Favrskov Kommune ikke vil vedstå sig 
aftalen. Det bliver tilsyneladende for dyrt. 
Men der er ikke nyt i sagen

Alle har vidst, at de 2 mio. kr., der var 
afsat, ikke var tilstrækkelige.
Jordkøbet var ikke indeholdt i bud-
gettet.
Anlæg af tilkørselsvej via Bakken 
var ikke indeholdt i det oprindelige 
budget.
Anlægget ville blive væsentligt dyrere 
pga. det nødvendige store jordar-
bejde. En situation som ikke kan 
være ukendt, i særdeleshed ikke for de 
lokale politikere.

Men det kan politikerne åbenbart ikke hu-
ske længere. Aldrig har jeg mødt et sådant 
momentant hukommelsestab. Aldrig har 
jeg mødt politikere, som i de grad ikke øn-
sker at deltage i en debat om opgaven, men 
som prøver at gemme sig bag hinanden, 
men der er ikke plads til alle - nogle må stå 
forrest - nogle må komme med et udspil. 
HOG kan kun arbejde ud fra en opfattelse 
af, at aftaler overholdes.
Jeg synes, at denne sag er udtryk for noget 
af det mest beskæmmende, jeg endnu har 
oplevet. Dybt betænkeligt i forhold til 
noget af det væsentlige i Danmark, nemlig 
tiltroen til demokratiet og dets spilleregler.
Favrskov – administrationsregler
Naturligvis betyder aktivitetstilskuddet 
meget for foreningens muligheder. Men 
det er, når alt kommer til alt, ikke det 
væsentlige. Det fremgår af Byrådets vision 
for Favrskov Kommune, at 

Foreningslivet er en hjørnesten i vores 
lokalsamfund. Kommunen skal stille 

•

•

•

•

Fortsat fra side 5.
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Annoncer i klubbladet!
HOG-bladet udkommer til 2800 husstande fem gange årligt.

Det bringer nyt om klubben, interviews, afdelingsnyt m.m.

Er De interesseret i en annonce i bladet, kontakt da vores annonce-
ansvarlige, Magnus Nielsen, tlf. 86 98 75 52.

Ørstedsvej 1, 8382 Hinnerup, tlf. 8762 1900
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rammerne til rådighed. Foreningerne 
skal udfylde rammerne.

Vi er enige i denne vision, men må 
konstatere, at Byrådet ikke har formået at 
omsætte dette til handling. Det virker som 
om, Byrådet er bange for sin egen politik.
Ofte opleves reglerne som værende bureau-
kratiske.
Reglerne for lokaleudlån er et godt eksem-
pel herpå. Heraf fremgår:

Ved overnatningsarrangementer og 
stævnearrangementer, der ikke er omfat-
tet af anvisningsforpligtelsen i henhold 
til folkeoplysningsloven kan skolen/in-
stitutionen opkræve beløb til dækning af 
udgifterne.

Det betyder, at vi kan risikere at skulle be-
tale for overnatning i forbindelse badmin-
tonlejre, Hinnerup Cup, fodboldskoler mv. 
Aktiviteter, hvor vi inviterer børn og unge 
hertil, og som modsvares af, at vi sender 
børn og unge ud til andre kommuner. 
Aktiviteter som er med til at åbne børnenes 
øjne, skabe relationer til andre, skabe nye 
venner osv. Det er ikke at stille rammer til 
rådighed.
Mængden af skemaer er heller ikke blevet 
mindre, og de er heller ikke lettere at ud-
fylde. Nu skal vi også tælle aktivitetstimer.
Idrætssamarbejdet
HOG samarbejder med KIF, GUI, SGF 
og HGS - dels i formandsudvalget, dels 
i Four Stars. Det er et samarbejde, vi er 
glade for. 
I formandsudvalget har vi drøftet mange 
spørgsmål af fælles interesse. Og vi har 
mange fælles interesser.
I HOG er vi glade for samarbejdet. Vi 
håber, at det fortsætter i fremtiden.

Fremtiden
Internt i HOG vil fremtiden blive præget 
af det videre arbejde med og realiseringen 
af de ideer, der kom frem på visionsafte-
nen. Vi skal have forbedret de fysiske ram-
mer for aktiviteter. Både i forhold til baner 
og i forhold til hallerne. Men vi skal også 
have fokus på, om vi har det rigtige tilbud.
Vi har også en udfordring i forhold til at 
skabe bedre økonomi i HOG Bladet, som 
desværre er en større og større udgift for 
os. 
Vi skal ligeledes have skabt bedre øko-
nomi i cafeteriet i HH. Denne opgave skal 
gerne løses ved, at vi samtidig får flere og 
flere aktiviteter i hallen og cafeteriet. Så vi 
får endnu bedre rammer for foreningens 
sociale liv.
Men den største opgave for 2008 er trods 
alt, at HOG bliver 100 år i 2009. Det skal 
naturligvis markeres. Hvordan har vi ikke 
lagt os fast på. Den opgave starter på det 
først kommende bestyrelsesmøde.
Man bliver aldrig arbejdsløs i HOGs 
bestyrelse.
Tak
Tak til de mange sponsorer, som økono-
misk har støttet HOG i 2007. Uden denne 
støtte ville resultatet ikke være det samme. 
Husk at støtte dem, de støtter os.
Til slut vil jeg sige tak til mine kollegaer i 
forretningsudvalget og bestyrelsen for et 
godt samarbejde i året der gik. Også tak 
til Jytte for et solidt arbejde på kontoret, 
til Margit Kjær for indsatsen i forhold til 
medlemsregistreringen, til Anne Marie 
som administrator af cafeteriaet i HH. 
Merete Nordkjær for HOG-bladet. Ban-
korotter for en god og utrættelig indsats. 
Tak til alle I, der har fået HOG til at være 
en velfungerende forening.

Søren Eriksen.

Fortsat fra side 7.

86 98 52 22
Navervej 7, 8382 Hinnerup

Claus - bil 20 91 52 22

I SuperBrugsen
scorer du kassen

......hver gang
Åbningstider:
Man.-fre. . . . . . . . . kl.  9-19
Lør.. . . . . . . . . . . . . kl.  8-17
Første søn. i md.. . kl.10-17

Stil krav. Det gør vi...

storegade 7, Hinnerup, tlf. 87 64 10 64, slagter, tlf. 87 64 10 65
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Mikrofodboldskolen er de yngste børns 
pendant til den ”rigtige” fodboldskole og 
er samtidig DBU’s oplæg til, hvad god 
fodboldtræning er for de yngste spillere.
I 2008 er Mikrofodboldskolen for tre 
årgange: 2000, 2001 og 2002.
Dette betyder, at ældste årgang 2000 også 
kan deltage på Fodboldskolen 2008.
Programmet for Mikrofodboldskolen er 
tilpasset deltagernes alder, udvikling og 
fysiske formåen. Modulerne veksler mel-
lem fodboldtræning gennem lette tekni-
ske øvelser og decideret leg. I en meget 
stor del af legene og træningsøvelserne er 
forældrene aktivt inddraget som makkere, 
målstolper, dommere, målmænd m.m.

Ved tilmelding forpligter forældrene sig til, 
at en af dem deltager, under hele afviklin-
gen sammen med deres barn.

Temaet i år bliver ”Pirater”.
HOG afvikler Mikrofodboldskolen 2008  
den 16.-18. maj ( uge 20).
Billetsalget starter i marts/april måned 
(datoen er ikke fastsat endnu).
Billetterne vil kunne købes på posthusene 
eller via billetnets hjemmeside:
www.billetnet.dk.
Prisen pr. deltager er i 2008 kr. 327,00 + 
kr. 27,00 i gebyr, og far eller mor deltager 
gratis.

Med sportslig hilsen
Ungdomsudvalget.

DBU’s mikrofodboldskole 
2008 kommer til HOG

Der var gang i den ....
Der var liv og glade dage i Rønbækhallen 
d. 23. februar, da der blev afholdt minimix 
stævne. HOG deltog med 3 minimix hold, 
som klarede sig fint, og der var masser af 
tilskuere til kampene hele dagen.

Der er trængsel på tilskuerpladserne, når minimix 
hold spiller.
Det var første gang, at håndboldafdelingen 
skulle arrangere et minimix stævne, og vi 
var meget spændte på, hvordan det ville gå.

Bolden føres rundt i angrebet.
Det gik utrolig godt. Der var en super 
opbakning fra minimix spillernes forældre, 
der bemandede både kiosken og dommer-
bordet under hele stævnet, og stemningen 
var helt i top hele dagen lang.

Dyb koncentration, når der skydes straffe.
Tusind tak til alle minimix forældre for 
jeres store opbakning og en stor tak til 
minimixtrænerne - og især Henrik Reimer 
for han store engagement i plan-lægningen 
og afviklingen af stævnet.

Taktikken lægges før kampen.
Det var dejligt, at stævnet blev en succes, 
og vi håber på at gentage succesen d. 1. 
november 2008, hvor vi formodentlig får 
lov til at afholde JHF’s 75-års jubilæums 
minimixstævne her i Hinnerup.

Børne & ungdomsudvalget 
HOG Håndbold

Jan Holm & Bente Walsted.

HOG badminton
Når du læser dette, er årets klubmester-
skaber enten i fuld gang eller også netop 
overstået – du kan læse alt om resultaterne 
på hjemmesiden, måske er din nabo blevet 
klubmester? Klubmesterskaberne 5-6. april 
er ikke signal om, at vi stopper træningen, 
tværtimod. Vi fortsætter indtil 1. maj med 
den normale træning, og derefter overgår 
vi til sommertræning et par timer hver 
tirsdag og torsdag for alle interesserede 
indtil skolerne holder sommerlukket.
I den første uge af sommerferien planlæg-
ger vi badmintonskole for alle interesse-
rede, det plejer at være meget populært. Et 
par dygtige instruktører sørger for at sætte 
gang i løjerne, så træningen ikke bliver 
helt, som den plejer. Det er da en god 

måde at starte sommerferien på!
Vi ønsker hermed alle et godt forår og en 
god sommer. Vi ses selvfølgelig i hallerne 
efter sommer så snart hallerne åbner!

Venlig hilsen
Allan Glargaard

Formand, HOG Badminton.
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Samarbejde er vejen frem
Jeg har igennem nogle uger deltaget i en 
arbejdsgruppe med det formål at lave hold-
fællesskab på damesiden i håndbold. 
Gruppen har bestået af bestyrelsesrepræ-
sentanter og spillerrepræsentanter fra hhv. 
KIF, GUI, SGF og HOG, og der er opnået 
enighed om at forsøge holdfællesskab til 
sæsonen 2008/2009.
Et holdfællesskab skal fornys hvert år, og 
der er derfor ikke tale om, at vi ikke tør 
satse på at køre længere tid, vi skal faktisk 
henvende os om et år.
Vores deadline for indsendelse til kredsen 
var 1. marts, så vi var lidt presset på tiden, 
men vi nåede det.
Fællesskabet kommer til at hedde Four 
Stars og spilletøjet bliver sort og hvidt, som 
det kendes fra Four Stars ungdom i dag.
Konceptet fra ungdomssiden, med at træ-
ning og kamp fordeles i flere haller, bliver 
også taget i brug på seniorsiden. Ligeledes 
bevarer man sin tilknytning til moder-
klubben og betaler kontingent hertil.
Der er 4 damehold i alt, og i skrivende 
stund kommer det se sådan ud, når vi skal 
i gang med sæsonen: 

1 hold i Jyllandsserien, 
1 hold i Serie 1, 
1 hold i Serie 2, 
1 hold i Serie 3.

Et gennemgående ønske fra spillerne har 
været, at de helst vil spille med dem, de 
kender. - Altså så lidt forandring som 
muligt lige til en start, men der er ikke tale 
om, at man laver lukkede hold.
Der er lagt op til, at holdene skal hjælpe 
hinanden på tværs, hvis der opstår skader 
eller nogle måske skal på barsel.   
Vi er meget forskellige ift. alder og dermed 

•
•
•
•

også erfaring, nogle har spillet på divisi-
onshold i mange år, andre har knoklet på 
Serie 3, og det kan være svært at se, hvad 
en ’sammenlægning’ kommer til at betyde 
på længere sigt udover, at man måske ikke 
kommer til at spille med dem, man plejer. 
For mig er en ting sikkert: Det her er vejen 
frem for damehåndbolden i den gamle 
Hinnerup Kommune. 
Jeg ser det som en mulighed for at træne 
og spille på det niveau, der passer til den 
enkelte, mulighed for at prøve kræfter af 
med nogle, som er bedre både teknisk og 
fysisk, mulighed for at lave kvalificeret og 
god træning med minimum 17 spillere 
hver gang (det må da være en drøm at være 
træner så…) og mulighed for at lære noget.  
Ligeledes kan jeg også se, at hvis man er 
tilflytter fra Århus og vant til at spille der, 
så har vi noget at ’lokke’ med, så tilflyt-
terne ikke kører til Århus 2 gange om ugen 
for at spille. 
Alt i alt kan jeg ikke se nogen ulemper ved 
det her koncept. Undtagen at herresiden 
ikke er med.
Men hvis jeg skal fortsætte som senior-
udvalgsformand i HOG-regi, vil det at få 
herrerne med blive en opgave, jeg agter at 
tage fat på. Jeg kan også høre, at andre har 
samme holdning, og når vi nu kommer 
i gang med damerne, så er det jo ikke så 
svært at føre konceptet over på herrerne 
også.
Så jeg glæder mig til sæsonen, håber at der 
kommer flere nye spillere og satser på, at 
der er et hold til mig, når jeg bliver gam-
mel…

Karin Mogensen.

Sparekassen Østjylland 
-�hovedsponsor�for�Hinnerup�Cup��008

Fodboldafdelingen i HOG har indledt et 
samarbejde med Sparekassen Østjylland, 
der bliver hovedsponsor i forbindelse med 
Hinnerup Cup 2008. 
Jeg er meget glad for, at Sparekassen 
Østjylland kan se Hinnerup Cup som et 
stort PR-stævne og har valgt os som samar-
bejdspartner i forbindelse med markedsfø-
ringen. 
Hinnerup Cup får i den forlængede week-
end i august, hvor stævnet afholdes, besøg 
af tæt på 2.500 spillere, ledere og forældre. 
Samtidig hermed står godt 140 frivillige 
hjælpere klar til at hjælpe til med stæv-
nets afvikling. Uden denne hjælp kunne 
et arrangement af den størrelse slet ikke 
fungere. 
Det er 18. gang, Hinnerup Cup afholdes, 
og det er et af Favrskov Kommunes største 
PR-projekter. Det har Sparekassen Østjyl-
land selvfølgelig set.

Både jeg og vores hovedkasserer i HOG, 
Per Bach Sørensen, er glade for, at den af-
tale om samarbejde er kommet i hus. Vi er 
begge sikre på, at Sparekassen Østjylland 
vil få meget ud af deres sponsorat.
Ud over at støtte Hinnerup Cup omfatter 
aftalen også lokalopgøret - fodboldkampen 
i juni måned mellem HOG og Søften GF 
på Rønbæk Stadion - støtter Sparekassen 
Østjylland med kamptrøjer til et ung-
domshold i både håndbold og i fodbold, 
fortæller fodboldformand Magnus Nielsen. 
For et lokalt pengeinstitut, er det vigtigt at 
være aktive i det lokale kulturliv. 
Vi glæder os til at bidrage til stævnet med 
konkurrencer og meget andet, siger Spare-
kassedirektør Jacob Bertelsen. 
Bidraget til den lokale idrætsforening er 
historisk stort, men vi forventer også et 
rigtig godt samarbejde, slutter han.

Sparekassedirektør Jacob Bertelsen, hovedkasserer Per Bach Sørensen og fodboldformand Magnus Nielsen 
med bidraget på kr. 79.000,00.
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Årets leder 2008
-�i�HOG�håndbold

Når der skal kåres en ”Året Leder” i hånd-
boldafdelingen, så er der mange ting, vi 
skal tage med i vores betragtninger.
Er personen en, der arbejder ihærdigt, 
uselvisk og engageret for vores kære afde-
ling og dens medlemmer.
Er personen stabil og troværdig, forstået på 
den måde, at tingene bliver gjort, hvis det 
er aftalt.
Er personen klubmenneske - ikke bare i 
bestræbelserne på at nå gode sportslige re-
sultater, men nok så vigtigt for at nå gode 
sociale- og klublivsfremmende ditto.
Herudover ser vi gerne, at personen er 
omgængelig, nem at samarbejde med, så 
absolut også har sin egen mening OG mod 
& vilje til at lade den komme til udtryk, 
når det er på sin plads.
Personer med disse egenskaber hænger 
jo ikke på træerne, og det til trods har 
vi da nogle stykker af dem i vores lille 

afdeling… MEN én har i den forløbne 
sæson specielt hævet sig over alle andre, og 
har med et ukueligt gåpåmod været med 
til at holde styr på utroligt mange ting. 
Årets Leder har været aktiv på flere fronter 
- både i den sportslige del og i den mere 
organisatoriske del.
Ligegyldigt hvilken del hun har haft sit 
virke i, så har hun gjort en forskel og har 
bidraget med konstruktive ”indspark” til 
glæde og gavn for hendes ”medspillere”. 
Årets Leder 2008 kan desværre ikke være 
til stede her på generalforsamlingen i dag, 
men vi besluttede alligevel, at delagtiggøre 
resten af forsamlingen i vores motivering 
af valg af ”Årets Leder 2008” i Håndbold-
afdelingen…
Tillykke med den meget fortjente titel til:

Bente Walsted
Kim Vester

HOG håndbold.

BANkOSPIL
på�Hinnerup�Kro�hver�mandag�kl.���.�0

SALG OG MONTERING AF:
UDESTUER
VINDUER
OG DØRE
KØKKENER
OG BAD
PARKETGULVE

HerredsVeJ 21 - HinnerUP
tLF. 86 98 84 34 - MObiL 20 62 84 34

VVs
Navervej 24 · 8382 Hinnerup
Tlf. 86 98 87 77 · Fax 86 98 57 70
www.flemming-vvs.dk
flemming@flemming-vvs.dk

Bundgaard Revision
Hinnerup

Registrerede Revisorer FRR

Registreret
Revisionsaktieselskab

Samsøvej 16
8382 Hinnerup

Telefon 86 98 71 99
Fax 86 98 84 88

E-mail: 
post@bundgaard-revision.dk

Registrerede revisorer:
Lene Noes

Bente Grønne
Finn Boe Nielsen

 Jørgen Aaquist Nielsen
Torben Bruun Madsen

Tage Bundgaard

Støt vore annoncører 
- de støtter os!
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Four Stars 8382 
-�U-�8�sæsonstart��008

Så kom vi endelig i gang med sæsonen 
2008. Vi startede op d. 19. januar 2008 
med en gang let træning, som blev fulgt 
op med en gang varm suppe i HH-Hallens 
cafeteria.

Efter et par ugers træning modtog vi fra 
Floors et sæt træningstøj pr. spiller.

Rasmus Saugmann.

Tommy Nielsen overrækker træningstøj. - Vi vil gerne takke Floors for tøjet.

Artikler til bladet mailes til: blad@hog-hinnerup.dk
DEADLINE TIL NÆSTE NUMMER 1. MAj 2008

HinnerUP
KØresKOLe

v/ Bjarne Hansen
nørrevangen 13 · Hinnerup

TEORI EFTER AFTALE

tlf. 86 98 54 32
biltlf. 40 54 44 32

Postboks 79 · Storegade 6 · 8382 Hinnerup
Tlf.-åbningstid:

Ma.-to. 10.00-16.00 · Fr. 10.00-15.00
tlf. 87 64 11 11 · Fax 86 91 17 00

Adv. Niels Søndergaard (L)
Adv. Jette Jessen (H)

Århus & Omegns
Tagpapdækning A/S
Tlf. 86 98 57 00

Navervej 22 · 8382 Hinnerup

www.aarhustag.dk

Autoriseret

entreprenør

Tagpaptage · Folietage · Isolering
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belægning · Service og vedligeholdelse
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Årsmøde i 
fodboldafdelingen

Fodboldformand Magnus Nielsen var 
langt omkring i sin beretning til de 34 
fremmødte til fodboldafdelingens års-
møde.
Han omtalte de mange aktiviteter, der er 
blevet afholdt i af 2007. Arrangementer 
i KLUB 100, fodboldskoler, Hinnerup 
Cup og ikke mindst de flotte arrange-
menter, som oldboysholdet – OB 30 har 
afholdt, hvor de to gange i 2007 satte 
stadionrekord på Rønbæk Stadion ved 
henholdsvis at spille en oldboyskamp for 
1.250 tilskuere og senere i forbindelse med 
Hinnerup Cup at spille mod FC Zulu, der 
blev overværet af 2.700 tilskuere.   
Magnus Nielsen omtalte også det gode 
samarbejde med SGF og KIF omkring 
Four Stars 8382 og fortalte, at samarbejdet 
i 2008 bliver udvidet, idet der for drenge 
U12 – U13 og U14 er indgået aftale om 
samarbejde med GUI for disse årgange. 
Han rettede en stor tak til afdelingens 
mange sponsorer, der på forbilledlig vis 
støtter afdelingens mange aktiviteter. En 
støtte, der er meget afgørende for, at afde-
lingen kan tilbyde de mange aktiviteter til 
medlemmerne. 
Fodboldafdelingen er i 2007 blevet noget 
større, idet medlemstallet er vokset fra 
529 medlemmer i 2006 til 604 i 2007 
– en medlemstilgang på 75 medlemmer, 
svarende til 14,17%.

Ungdomskonsulent
Fodboldafdelingens nye ungdomskonsu-
lent Lars Lunde, 24 år, blev præsenteret på 
årsmødet. HOG fodbold er efter ansøg-
ning til JBU blevet udpeget som en af de 
20 klubber i Jylland, der i to år får stillet 
en ungdomskonsulent til rådighed i 200 
timer pr. år. 

Ungdomsformand Peter Rasmussen glæder 
sig til at samarbejde med Lars Lunde, og 
der er lavet en arbejdsbeskrivelse af de 
opgaver, som ungdomskonsulenten skal 
tage sig af.

OK.

bAgergÅrden
tLF. 86 98 81 00

- ordner jeres
brØderier!

Specialister i det
sunde grove,

men selvfølgelig
også et stort udvalg

i det »fine« brød.
De finder os i

Handelscentret.

Med venlig hilsen
jeres håndværksbager
Jørgen Pedersen

Miljø  -  energi  -  installation

• VVs-arbejde

•  Fjernvarme- 
anlæg

• naturgas

• solvarme

• Jordvarme

• stoker (pillefyr)

•  badeværelses- 
indretning

•  Kobber- og blik- 
arbejde

• døgnvagt

86 98 55 50

Fanøvej 3 . Hinnerup
tlf. 86 98 55 77

specialfabrik
for vægte

til landbrug og industri

Læsøvej 5
8382 Hinnerup
Tlf.  86 98 52 88
mail@elcon-hinnerup.dk

• Varmepumper
• Hvidevarer service
• Intelligente installationer
• Belysning
• Lysstyring
• Netværksløsninger
• El- og industriinstallation
• Ventilation

Tlf. 86 98 52 88
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Årets leder
-�i�fodboldafdelingen�

Margit Kjær Pedersen blev på fodboldaf-
delingens årsmøde kåret som ”Årets leder i 
fodboldafdelingen 2007”. 
Der var 3 nominerede til årets titel om at 
blive ”Årets leder i fodboldafdelingen”. 
Ud over Margit Kjær Pedersen var Dennis 
Hyldgaard fra seniorudvalget indstillet. 
Dennis blev fremhævet for sin store hjælp i 
seniorafdelingen bl.a. omkring inddrivelse 
af kontingent og for sin altid hjælpende 
hånd i forbindelse med afdelingens mange 
arrangementer. 
Den 3. nominerede var Claus Halvorsen, 
der de seneste 10 år har stået i spidsen for 
DBU ś fodboldskole i Hinnerup, der hvert 

år er fuldt besat med over 170 deltagere. 
Claus er desuden en stor hjælp i forbin-
delse med Hinnerup Cup. 
Margit Kjær Pedersen blev fremhævet for 
gennem mange år at have ydet en stor 
hjælp i forbindelse med Hinnerup Cup, 
hvor hun er leder af stævnekontoret ved 
Rønbæk Stadion. 
Margit fremhæves ligeledes for sin store 
hjælp til alle afdelinger med hensyn til 
kontingentregistrering og -udskrivelse fra 
HOGs kontor. 
Dommerpanelet bestod af fodboldud-
valgets 7 medlemmer. Afdelingsformand 
Magnus Nielsen åbnede på bedste ”Oskar 
uddelingspris maner” en lukket kuvert 
med navnet på årets modtager.
Ud over hæderen modtog Margit Kjær 
Pedersen en vandrepokal, et diplom og en 
personlig gave.

OK.

Foto: Michael Hejlskov. Margit Kjær Pedersen får overrakt vandrepokal og diplom af Magnus Nielsen.

HOG på europæisk fodbold-
eventyr til Barcelona…
Scenen udspiller sig i november 2007 
i storbyen Barcelona på det olympiske 
stadion lidt uden for byen. Her spiller den 
royale og historiske klub Espanyol sine 
hjemmekampe på det enorme stadion 
i toppen af den spanske liga. Det store 
mødelokale med Kong Carlos hæn-
gende på væggen danner rammen om det 
sjældne møde imellem sponsorchefen for 
HOGs Oldboys 30+ fodboldhold, Simon 
Schiølin og udvalgte personer fra ledelsen 
fra mægtige Espanyol. De mange herrer 
rejser sig efter et spændende møde og giver 
hinanden hånden – og aftalen er hermed 
på plads…
Simon Schiølins vanvittige sæsonmål 
om, at Oldboysholdet skulle ud at spille i 
Europa mod en storklub, er nu en realitet 
og Simon S. kan begive sig hjem til Hin-
nerup med den store nyhed og en oplevelse 
rigere. Lad os skrue tiden lidt tilbage…
Fra sæsonstart 2007 lykkedes det at samle 
25 mand, alle med tidligere tilknytning 
til HOG, som skulle udgøre klubbens nye 
Oldboys 30+ hold. Hurtigt blev der ud-
peget en spillende træner (Jesper Olesen) 
samt ”ansat” en spillende sponsorchef og 
idémand i form af Simon Schiølin samt 
nedsat en stærk ledelse. Inspirationen 
til dette utraditionelle fodboldhold var 
hentet i FCK (organisatorisk) på lands-
holdet (spillestilen og rammerne) og fra 
legendariske FC ZULU (de skæve påfund 
og idéer.) Dette var således IKKE et helt 
almindeligt Oldboyshold. - Visionen var at 
skabe Danmarks suverænt mest ambitiøse 
Oldboyshold ud fra 3 klare definerede mål:
Flest tilskuere på hjemmebane : D. 17 juni 

lokkede holdet med gavekort på 200 kr. 
samt gratis pølser/brød/vand/øl/tipsblade 
til ALLE tilskuere. Der blev også udloddet 
gevinster til en værdi af mere end 250.000 
kr. til heldige tilskuere på den gratis entré-
billet. Arrangementet blev en kæmpe suc-
ces, og hele 1300 tilskuere (stadionrekord) 
var mødt op til kampen, som Oldboyshol-
det flot vandt  4 – 1.  Holdet hvilede dog 
ikke på ”fodbold-laurbærene”, men arran-
gerede kort efter en kamp mod upåagtede 
FC ZULU i forbindelse med Hinnerup 
Cup d. 4 august. Holdet sæsondebuterede 
her, som det første hold i Europa i Tibe-
tanske landsholdstrøjer som til lejligheden 
var velsignet af tibetanske munke for at 
sikre god karma og forhåbentlig mange 
sejre fremover. Kampen samlede hele 
2500 tilskuere (Ny sæsonrekord igen). 
Ydermere blev der transmitteret direkte fra 
kampen i TV 2 Østjyllands nyheder, hvor 
en sveddryppende sponsorchef, Simon 
Schiølin måtte lade sig udskifte for at blive 
interviewet under kampen. Kampen blev 
vundet 11 – 2 af HOG. Således samlede 
Oldboys 30+ knap 4500 tilskuere totalt i 
første sæson på hjemmebane, og visionens 
første mål var således flot nået.
Nr. 1 i turneringen allerede første sæson: 
På trods af en del skader viste holdets store 
bredde sig gældende i foråret samt i de 
afgørende kampe, hvor der blev truk-
ket hårdt på alle spillere i truppen. De 
tibetanske landsholdstrøjer levede dog op 
til deres rygte – og Oldboys 30+ tabte ikke 
en eneste kamp i de nye trøjer i efteråret. 
Det var derfor med en vis stolthed, at 

Fortsættes side 22.
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holdets anfører (Ulrik Lind) kunne løfte 
Børge Stensens 35-årige vandrepokal som 
turneringsvinder efter holdets sidste kamp 
i efteråret og lade sig hylde af både mod-
standere, medspillere og tilskuere…
Således var holdets mission om at vinde 
rækken i 1. sæson nu indfriet, og invitatio-
nen om at spille i Oldboys superligaen med 
AGF mv. blev overgivet af JBU.
Ud at spille europæisk fodbold: Dette mål 
har hele sæsonen stået for sponsorchef 
Simon Schiølins egen regning – og enkelte 
holdkammerater kan nok ikke sige sig 
fri for at have tvivlet ved lige netop dette 
ambitiøse mål. Ikke desto mindre drog 
sponsorchef Simon Schiølin (inkl. frue) til 

fodboldens mekka Barcelona, hvor et 18 
siders slide-show på entusiastisk vis blev 
præsenteret for ledelsen i Espanyol, som 
heldigvis virkede meget imponerede. Ikke 
mindst over, at det lykkedes for Simon 
Schiølin at overtale tidligere landsholds- 
og Espanyol-spiller John Lauridsen, til at 
spille for HOGs oldboyshold i Espanyol, 
hvor han stadig er kult blandt fansene. Så 
præsentation af Danmarks mest ambitiøse 
oldboyshold, var det en begejstret ledelse 
med præsidentens højrehånd i spidsen, som 
gav hånd på den aftalte kamp d. 26 april i 
Espanyol. Således blev visionens 3. mål på 
fantastisk vis også indfriet.
Forberedelse til kampen imod Espanyol: 

Fortsat fra side 21. Med vanlig inspiration fra FCK og 
landsholdet – er den samlede spillertrup + 
ledere (28 mand) d. 13. marts indkaldt til 
”tøjprøvning” i den lokale herretøjs-butik 
– eftersom ALLE mand skal ekviperes 
i ens habitter, skjorter og silkeslips til 
turen. Sidst men ikke mindst har den 
idérige sponsorchef booket et professionelt 

Sponsorchefen for HOGs Oldboys 30+ fodboldhold, Simon Schiølin (th) sammen med personer fra 
ledelsen i Espanyol. 

pladestudie, som i starten af april lægger 
lokaler til holdets egen komponerede tekst 
til en allerede kendt fodboldsang. Der vil 
blive produceret 200 cd’er med originalt 
pladecover med holdet.
Fodboldafdelingen ønsker Oldboys 30+ 
held og lykke i sæsonen samt på turen til 
Barcelona.

HOG fodbolde
Fodboldafdelingen har nu fået HOG fod-
boldene hjem. Mange har købt, men der er 
fortsat bolde, der ikke er solgt.
Boldene kan købes i Hinnerup Boghandel 
og hos Din Tøjmand i Hinnerup. Fodbol-
dene  kan også købes af fodboldformand 
Magnus Nielsen – tlf. 21 74 75 52 – eller 
e-mail: mni@hog-hinnerup.dk 

Boldene koster kun 125,00 kr. pr. stk. 

Artikler til bladet mailes til: blad@hog-hinnerup.dk
DEADLINE TIL NÆSTE NUMMER 1. MAj 2008

Foto: Ulrik Lind.
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Hos Sparekassen Østjylland får du 
individuel  nansiel  rådgivning,

med udgangspunkt i din økonomi og dine planer. 
Både de aktuelle og de mere langsigtede.

Vi giver os tid til kunderne

Vi giver dig personlig betjening

Vi træffer hurtige beslutninger

Ring direkte til din rådgiver

Vi har 
også plads til dig 

Kig ind og få et 
godt tilbud...

Hinnerup Afdeling
Pakhusvej 1 • 7026 8382 • www.sparostjyl.dk


